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1-1
Wake Up-Home-Monday
醒来-家里-星期一
All of a sudden my alarm clock went off, it is six o'clock in the morning.I Should wake up. but I am still sleepy.I know that I have to get up,or I will be late

突然音我的闹钟响了，现在是早上六点钟，我应该起床了，但我还是很困。我知道我必须起床了，要不然我将会迟到的。

I need to wash my face. put dothes on.than go downstairs to eat breakfast.I wonder what is for breakfast today.I hope it is something delicious.

我需要洗脸，穿好衣服，然后走到楼下去吃早餐。不知道今天的早餐是什么，我希望会是好吃的。

After I finish eating.I will take bus number eight tO school.I have a test today. but I did not study.

当我吃完之后，我将搭乘8路(号)公车去学校。我今天有个测验考试，但我并没有准备(学习)。

I hope I can pass it.My father will be angry if I get a bad grade.I better get up now.I think my mother is trying to wake me up.

我希望我能过关，如果我拿了不好的成绩(等级)，我父亲将会生气，我现在该起床了，我想是我母亲正在叫我起床了。

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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